
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 28
Forslag til lov om ændring af selskabsskatteloven, lov om ophævelse af dobbeltbeskat-

ning i forbindelse med regulering af forbundne foretagenders overskud (EF-voldgiftskon-

ventionen), momsloven og forskellige andre love. (Implementering af direktivet om skatte-

undgåelse og direktivet om skattetvistbilæggelse og forskellige ændringer af momssy-

stemdirektivet).

Af skatteministeren (Karsten Lauritzen)

Spørgsmål 27

Mener ministeren, at det er realistisk, at virksomheder vil være i tvivl om retstilstanden fra

den 1. januar til den 1. juli 2019, hvis man vælger at udskyde implementeringen af direkti-

vet om moms på vouchere, eller er det ikke mere realistisk, at virksomhederne kører vide-

re med business as usual frem til den 1. juli 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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